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Er zijn op dit moment plannen in de maak of al reeds geschetst om het 
gebied Belcour/Weeshuislaan flink onder handen te nemen. Van het 
dichtgooien van de autotunnels en het daarmee verlagen van Belcour tot het 
autovrij maken van de Slotlaan; de wildste ideeën worden geopperd. Er 
liggen al plannen vanuit de gemeente, van de Stichting Centrummangement 
Zeist en Belangenvereniging Slotlaan en recent heeft het CDA ook een duit in 
het zakje gedaan door in Bon Vivant op Belcour een nieuw plan te 
presenteren. 
 
 Ik vind het ongelofelijk dat er in deze tijd van bezuinigen zulke 
ingrijpende plannen worden bedacht. Ik vind Belcour wel aardig nu, al is het 
niet geweldig, en ik zit niet te wachten op een grote geldverspillende 
bouwput. Er zijn al grote bouwprojecten op stapel, zoals Oud Seyst en het 
nieuwe gemeentehuis; de nieuwe appartementen op de hoek Antonlaan/
Weeshuislaan en de grootschalige nieuwbouw van Kerckebosch. Laten we 
alsjeblieft weer even pas op de plaats maken en genieten van hetgeen er 
bereikt is voordat we weer aan een nieuw financieel fiasco beginnen. 
 
 De plannen zouden de winkeliers helpen, maar dat is grote onzin. Een 
klein aspect van het plan is het naar voren halen van de voorgevels van de 
winkels op Belcour, zodat we af zijn van de overdekte loopgedeeltes en 
pilaren aan de zijkanten bij het gebied rond de V&D. De winkeliers krijgen 
dan een groter oppervlakte, maar moeten uiteraard ook meer huur gaan 
betalen. Maar uit een rondgang van SP-raadslid Duquesnoy blijkt dat de 
winkeliers hier helemaal geen behoefte aan hebben, want die hogere huur 
kunnen ze niet opbrengen! 
 
 Na het fiasco van de Vogelwijk en het fiasco in spe dat Kerckebosch 
heet, zou het de gemeente sieren om op de schatkist te letten en het 
centrum niet op te zadelen met nog een bouwput. Zeist is één van de 
financieel gezondste gemeentes, laten we dat zo houden! In plaats van 
allemaal wilde plannen om meer winkelend publiek of winkels aan te trekken, 
is het een veel beter plan om die buitensporig hoge huren en 
onroerendezaakbelasting (OZB) te verlagen. Er zijn genoeg mensen die op 
dit moment thuiszitten en zat ideeën hebben om een winkel te beginnen, 
maar dat op Belcour doen is simpelweg onbetaalbaar. Als die huurprijzen 
naar beneden gaan, komen er vanzelf weer meer van die kleine aparte 
winkeltjes die zo bijdragen aan de sfeer en winkelen zo leuk maken! 
 
 Op dinsdag 23 april wordt over de plannen gesproken in de 
gemeenteraad. Ik hoop dat daar verstandige besluiten worden genomen, en 
er wordt afgezien van deze plannen. 
 

Gwildor Sok 
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De hulpdienst is een 
vraagbaak voor mensen 
die problemen hebben 
m e t  u i t k e r i n g e n , 
regelingen en procedures. 
Ook kunnen mensen 
terecht die conflicten 
hebben met bijvoorbeeld 
hun huisbaas. 
 

De Hulpdienst is 
bereikbaar op: 
Dinsdagavond 

Tel: 030-6955384 

BELANGRIJKE 

ADRESSEN 

Voorzitter: 
Jan Voogdt 
Prinses Margrietlaan 289 
3708 WE  Zeist 
tel: 030-6916968 
e-mail:  
javoogdt@tomaatnet.nl 

Organisatiesecretaris: 
Mathijs Gijsbers 
Ln van Vollenhove 496 bis 
3706 AA  Zeist 
tel: 030-7510672 /  
      06-51009986 
e-mail: 
mathijs.gijsbers@gmail.com 

Lid en 

fractievoorzitter: 
Pieter Wout Duquesnoy 
Ridderschapslaan 20 
3703 SN  Zeist 
tel: 030-6959716 /  
      06-29430795 
e-mail:  
pieterwout@tomaatnet.nl 

Contactpersoon 

kerngroep: 
Annemieke Pluijgers 
Filips v Bourgondielaan 69 
3703 XB  Zeist 
tel: 06-46102397  
email: 
kerngroep.spzeist@gmail.com 

Actiecoördinator: 
Jantje Paasman 
Jan Scheplaan 8 
3705 LJ  Zeist 
tel: 06-21958525 

e-mail:  
jantjep@tomaatnet.nl 

Open brief over sluiting Lindenhorst 

 
Vorige week las ik op de site van RTV Utrecht een nieuwsbericht 
over de fusie tussen Almata en de Lindenhorst. Ik kan u zeggen: ik 
was zeer verbaasd. Daar ik zelf politiek actief ben heb ik van beide 
zorginstellingen gehoord en weet hierdoor waar zij beiden voor 
staan. Naast verbazing rees er ook een gevoel van bezorgdheid 
zelfs boosheid. Met deze open brief, wil ik heel Zeist duidelijk 
maken dat er in ieder geval 1 burger zich ernstig zorgen maakt 
over al deze jongens en meiden die in deze instellingen verblijven.  
 
Allereerst even wat informatie over beide instellingen om mijn 
probleem met deze fusie te schetsen. Zowel Almata als de 
Lindenhorst vangen jongeren tussen de 12 en 18 jaar op. In deze 
instellingen volgen de jongeren een scholing en krijgen zij therapie. 
Iedere jongere die in de instelling komt heeft een eigen zorgplan. 
zodat, wanneer het traject is afgerond, de jongere in kwestie, 
zelfverzekerd een goede toekomst heeft.  
 
Hoogstwaarschijnlijk denkt u tot nu toe: waar maakt zij zich druk 
om? Hier komt het: Almata is een instelling die zowel jongens als 
meisjes opvangt, maar de Lindenhorst is een instelling die zich 
enkel richt op meisjes, bijvoorbeeld slachtoffers van loverboys.  
Met de fusie tussen deze JeugdzorgPlus-instellingen verdwijnt de 
laatste JeugzorgPlus-voorziening voor alleen meisjes. Ik heb, 
voordat ik mijn zorgen op papier zette, natuurlijk op internet 
rondgesnuffeld.  
Hier kwam ik een artikel tegen met een reactie van Corinne 
Dettmeijer, Nationaal Rapporteur: 
Corinne Dettmeijer: “Het is zeer betreurenswaardig dat de laatste 
JeugdzorgPlus-voorziening voor alleen meisjes nu een gedeelde 
instelling wordt voor jongens en meisjes. Slachtoffers van 
mensenhandel hebben een veilige plek nodig. Een plek waar ze 
veilig zijn voor loverboys en voor andere invloeden. Voor deze 
slachtoffers is een opvang waar alleen meisjes worden opgevangen 
heel belangrijk. Voor buitenlandse meisjes en vrouwen is een 
dergelijke opvang er wel; voor deze groepen slachtoffers is 
voorzien in landelijke categorale opvang. Opvang met alleen 
vrouwen met een staf die verstand heeft van mensenhandel en het 
slachtofferschap daarvan”. 
 
Ik vraag mij als mens echt af wanneer het kabinet wakker gaat 
worden, en in gaat zien dat zij er zitten om ons land verder te 
helpen. Om onze jongeren verder te helpen. Ik ben alleen bang dat 
dit kabinet zich verschrikkelijk gaat verslapen. Dit kabinet ligt in 
een bezuinigingscoma. Kijkend naar cijfertjes breekt het kabinet af 
waar een maatschappij sterk door is.  
Dit baart mij grote zorgen, want dit gaat om meiden en jongens die 
nog een heel leven voor zich hebben. Die de hulp moeten krijgen 
die ze verdienen, want zij zijn de toekomst.   
En als je het mij vraagt is een mooie toekomst niet in cijfertjes uit 
te drukken. De echte crisis is dat juist dit nu wel gebeurd! 
 
Annemieke Pluijgers 


